
OBEC REJDOVÁ, 049 26 REJDOVÁ 47 

IČO: 328 685 

 

Zápisnica zo  zasadania OZ v obci Rejdová konaného dňa 17.8.2023 

Program : podľa priloženej pozvánky 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

1. Otvorenie, schválenie programu 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce Mgr. Slávka Krišťáková. Oznámila, že  OZ je  spôsobilé rokovať 

a uznášať sa, nakoľko sa ho zúčastnili 5 poslanci . JUDr. Hric sa ospravedlnil z dôvodu odchodu na 

dovolenku, Bc. Molčanová sa ospravedlnila z meškaním,  Starostka oboznámila poslancov s programom 

rokovania OZ, ktorý obdržali v pozvánke a vyzvala poslancov na prípadné doplnenia programu. Zo 

strany poslancov neboli vznesené žiadne doplnenia. Starostka navrhla do programu doplniť  bod : Návrh 

na udelenie ocenenia pre FSk Hôra Rejdová pri príležitosti 70.výročia jej založenia – pod číslom 14. 

Diskusia sa presúva na č.15 a Záver na č. 16. Program rokovania s doplnením poslanci jednohlasne 

schválili. 

Poslanci schválili program rokovania OZ v nasledovnom znení :  

Schválený program :  

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu  
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 
4. Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnej služby o finančný príspevok – Dom seniorov 

Rejdová, n.o. – opätovné prejednanie žiadosti 
5. Schválenie čerpania rezervného fondu obce – projektová dokumentácia na obnovu OcÚ 

a KD+informácia ohľadom Plánu obnovy 
6. Informácia o výberovom konaní na pracovné miesta MOPS v obci Rejdová 
7. Informácia ohľadom výberového konania na riaditeľa MŠ Rejdová 
8. Sadzobník poplatkov za služby poskytované obcou, za úkony vykonané obcou a za nájom majetku 

obce Rejdová – návrh na úpravu od 1.9.2023 
9. Prejednanie podania žiadosti na rekonštrukciu verejného vodovodu – II.etapa 
10. Problém vytekania vody na rómskej osade  
11. Informácia ohľadom súdneho sporu Ing.Virgala – Obec Rejdová 
12. Organizačné zabezpečenie GFF Rejdová 2023, schválenie poplatkov 
13. Oprava miestneho amfiteátra – prejednanie 
14. Návrh na udelenie ocenenia pre Fsk Hôra pri príležitosti 70-teho výročia jej založenia 
15. Diskusia 
16. Záver 
 

Hlasovanie :  

Za :5 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



2. Určenie zapisovateľa,  overovateľov zápisnice, návrhovej komisie 

 

Predsedajúci určil zapisovateľa , návrhovú komisiu a overovateľov zápisnice nasledovne : 

Zapisovateľ : I.Kolářová 

Overovatelia zápisnice : Ing. E.Volfová, Mgr. J.Mihóková 

Návrhová komisia : Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ 

Starostka obce previedla kontrolu uznesení z predchádzajúcich zasadaní OZ. K uzneseniam, ktoré boli 

prijaté za účelom splnenia povinností informovala o ich plnení, resp. zrealizovaných činnostiach. Všetky 

uznesenia boli splnené, resp. sa priebežne plnia. Poslanci zobrali kontrolu uznesení na vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :5 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

4.Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnej služby o finančný príspevok – Dom seniorov 

Rejdová, n.o. – opätovné prejednanie žiadosti 

 

Tento bod programu bol presunutý z predchádzajúceho zasadania OZ, nakoľko poslanci OZ mali 

požiadavku prizvania riaditeľa Domu seniorov Rejdová a žiadali o ozrejmenie uvedenej problematiky. 

Starostka obce pozvala na zasadanie OZ p. Petra Hutníka – riaditeľa domu seniorov, ktorý sa zasadania 

OZ zúčastnil. V úvode starostka opätovne prečítala žiadosť, ktorú obec obdržala dňa 8.6.2023 a v ktorej 

zariadenie žiada od obce finančný príspevok na poskytovanie sociálnej služby pre občanov obce 

s trvalým pobytom na jej území. Vyzvala riaditeľa domu seniorov, aby k uvedenej žiadosti podal svoje 

vysvetlenie a stanovisko. P. Hutník informoval poslancov, že v zmysle zákona o sociálnych službách sú 

obce a mestá povinné uhrádzať finančný príspevok a dofinancovať sociálne služby. Podotkol, že väčšie 

mestá nemajú s platením žiadne problémy.Samozrejme chápe situáciu v menších obciach, no napriek 

tomu keďže to obciam ukladá zákon žiada o svoj zákonný nárok. Skonštatoval, že čím väčšie zariadenie 

je, tým menej je nutné doplácať obcami a mestami. Poznamenal, že v jeho zariadení je max.počet 

klientov 24 a následne musí spĺňať množstvo požiadaviek pre výkon tejto činnosti. V dome seniorov nie 

je prezamestnanosť, naopak potreboval by ešte min. 1-2 pracovné sily, ktoré si však nevie dovoliť 



zaplatiť. Je lokálnym zamestnávateľom a z obce zamestnáva 7 zamestnancov. Podotkol , že jeho cieľom 

nie je vymáhať financie súdnou cestou, z uvedeného dôvodu hľadá kompromisné riešenie. Podľa 

predložených nákladov za rok 2022 vychádzajú ekonomicky oprávnené náklady na 1 klienta vo výške 

150 € na 1 mesiac. V prípade ak dôjde k dohode súhlasí aj s výškou 100 € na mesiac. Túto výšku mu 

uhrádzajú aj všetky mestá. V prípade obce Rejdová je momentálne nevýhodou to, že má najviac klientov 

v zariadení – celkovo 5. Počet klientov sa samozrejme môže zmeniť. Riaditeľ skonštatoval, že na 

spoločných poradách takýchto zariadení zaujali spoločnú taktiku, aby sa snažili dohodou získať financie 

na ktoré majú zo zákona nárok. Starostka poznamenala, že malé obce nie sú schopné tieto povinnosti 

zrealizovať, nakoľko nemajú dostatok financií a jednoznačne by to mal riešiť štát. p. Hutník podotkol, 

že sa chystá veľká novela zákona o sociálnych službách, ktorá by mala preniesť túto povinnosť na štát, 

samozrejme sa uvidí aj podľa toho ak dopadnú nadchádzajúce voľby.  

Ing. Volfová – položila otázku, čo by vyriešil súd, ak by k nemu došlo. P. Hutník skonštatoval, že podľa 

už zrealizovaných súdnych konaní je zrejmé, že v práve sú sociálne zariadenia. Ak by prišlo k súdnemu 

konaniu, vymáhal by nárok aj za ostatné roky. Určite by sa nárok vypočítal z presných údajov 

z účtovníctva, ktoré napr. za minulý rok vychádza na 150 € / klienta.  Je vysoko pravdepodobné, že súd 

by vyhral. K tomu však nechce pristúpiť. 

Ing. Ambruž – skonštatoval, že zariadenia nie sú motivované viesť ekonomiku úsporne, pretože vedia, 

že stratu im musia doplatiť obce a mestá. K tomu p. Hutník povedal, že verejný poskytovatelia to majú 

jednoduchšie, náklady im doplácajú VÚC. Poznamenal, že určite vedie svoju ekonomiku úsporným 

spôsobom a je veľa vecí, ktoré by potreboval urobiť, no z dôvodu nedostatku financií to nie je možné. 

Zamestnanci majú určité zákonné nároky , ktoré musia byť dodržané. Energie taktiež išli hore a je 

množstvo problémov s ktorými sa musia boriť. Poznamenal, tiež, že nemôžu donekonečna dvíhať ani 

poplatky rodinným príslušníkom. Samozrejme ako problém vidí v zákone, že nie je stanovená jednotná 

suma. Každé zariadenie má inú sumu ekonomicky oprávnených nákladov a od toho sa následne 

príspevok vypočítava.  

Poslanci po debate k tomuto bodu programu jednoznačne skonštatovali, že táto kompetencia by mala 

ostať v rukách štátu. Bohužiaľ s tým momentálne nič nenarobíme, zákon je schválený a je potrebné ho  

dodržiavať. Po diskusii sa p. Hutník ospravedlnil a zasadanie opustil. Skonštatoval, že bude akceptovať 

rozhodnutie OZ. 

Následne poslanci pristúpili k návrhom. Jednoznačne skonštatovali, že určite chcú prispieť . Obec 

prispievala aj vtedy, keď to zákon obciam neukladal, ale bolo to dobrovoľné. Otázka je koľko ? Poslanci 

si tiež uvedomujú, že v prípade súdneho konania by zrejme obec súd prehrala, čomu sa chceme 

samozrejme vyvarovať. Starostka poznamenala, že obec nestojí zle a určite by sa museli v rozpočte nájsť 

peniaze na splnenie tejto povinnosti , možno na úkor inej naplánovanej práce na zveľadení obecného 

majetku. Tiež skonštatovala, že v tomto roku má naša obec najviac klientov, samozrejme priebežne sa 

to môže meniť. Poslanci sa vyjadrovali k žiadosti kladne, uvedomujú si , že dom seniorov má pre obec 

veľký význam nielen v sociálnej oblasti, ale hlavne ako lokálny zamestnávateľ. Poslanci sa nakoniec 

dohodli a jednohlasne schválili výšku finančného príspevku na 1 klienta s TP na území obce Rejdová 

v roku 2023 vo výške 100 € na 1 mesiac.  

Hlasovanie :  

Za :5 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 



5.Schválenie čerpania rezervného fondu obce – projektová dokumentácia na obnovu OcÚ 

a KD+informácia ohľadom Plánu obnovy 

 

Na predchádzajúcich zasadania OZ bolo schválené podanie projektu na obnovu obecného úradu 

a kultúrneho domu cez plán obnovy. Starostka obce dala spracovať projektovú dokumentáciu 

a priebežne začala vybavovať aj stavebné povolenie. Z dôvodu naplnenia vyčlenených finančných 

prostriedkov bol však plán obnovy skrátený s termínom podania do 31.7.2023, oproti pôvodnému 

termínu do 31.12.2024. Tento termín samozrejme obec nevedela dodržať. K skráteniu termínu sa konalo 

on-line stretnutie na ktorom bola pripojená p. poslankyňa Volfová. Informovala poslancov, že 

zástupcovia ministerstva skonštatovali skutkový stav a to taký, že množstvo žiadostí už reálne presahuje 

finančné možnosti plánu obnovy, z uvedeného dôvodu neodporúčajú obciam podávať nové žiadosti, 

pretože určite nebudú podporené. Obciam navrhujú zapojiť sa do iných pripravovaných výziev. Keďže 

PD už bola obci odovzdaná a vybavuje sa aj stavebné povolenie, neostáva nič iné len čakať na novú 

výzvu, do ktorej sa obec so žiadosťou zapojí. Keďže zhotovenie projektovej dokumentácie je kapitálový 

výdavok, starostka navrhla poslancom schváliť jeho čerpanie z rezervného fondu obce, v ktorom má 

obec dostatok financií a ušetriť tak bežné výdavky. Poslanci jednohlasne schválili čerpanie tohto 

výdavku z RF obce.  

Hlasovanie :  

Za :5 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

6.Informácia o výberovom konaní na pracovné miesta MOPS v obci Rejdová 
 
Na predchádzajúcom zasadaní OZ poslanci schválili podanie žiadosti o NFP na občiansku hliadku 

v obci, ktorá tu pôsobila aj v predchádzajúcich obdobiach. Poslanci odsúhlasili, že členovia MOPS budú 

zobratí do zamestnania od 1.9. aj keď nebudú známe výsledky vyhodnotenia, pretože je vysoko 

pravdepodobné, že žiadosť bude schválená. Ministerstvo garantuje aj spätné preplatenie nákladov. 

Z uvedeného dôvodu starostka informovala poslancov, že žiadosť bola predložená prostredníctvom 

systému ITMS a následne bolo zrealizované aj výberové konanie. Do VK sa prihlásilo celkovo 9 

záujemcov. Z toho 3 nesplnili podmienky, resp. sa nedostavili na VK. Z celkového počtu 6 uchádzačov 

prítomných na VK komisia vybrala štyroch. Dvaja vybratí vykonávali túto funkciu aj v minulosti a dvaja 

budú noví. Starostka informovala poslancov, že všetci sú oboznámení s tým, že v prípade ak by obci 

projekt neprešiel , budú prepustení v skúšobnej dobe. Starostka poznamenala, že tento projekt je 

financovaný vo výške 100 % a obec si môže uplatniť aj 30 % paušálnych výdavkov /ošatenie, ochranné 

pomôcky, energie a iné/. Poslanci zobrali informáciu o konaní VK a jeho výsledkoch na vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :5 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

Po hlasovaní o bode programu č. 6 vstúpila do rokovacej miestnosti p.poslankyňa Bc. Jana Molčanová.  

 

 



7.Informácia ohľadom výberového konania na riaditeľa MŠ Rejdová 

 

Starostka obce informovala poslancov, že nakoľko si poverená riaditeľka MŠ podala žiadosť odchodu 

na dôchodok bolo vyhlásené výberové konanie na obsadenie tejto funkcie. V stanovenej lehote obec 

neobdržala žiadnu žiadosť. P. Kračúnová nechce ďalej vo funkcii pokračovať, preto sa starostka obce 

dohodla na zastupovaní s dôchodkyňami /p. Valkovou – mesiac 9/2023 a Reťkovskou – mesiace 

10/2023-6/2024/, ktoré budú poverené vedením MŠ. Ako učiteľka ostáva v MŠ sl. Laciaková, ktorá 

však len v tomto šk.roku ukončila požadované vzdelanie a adaptačné vzdelávanie, preto nebolo možné 

ju poveriť vedením. K tomuto kroku pristúpila starostka aj po konzultácii s p.Dúdorovou, pracovníčkou 

spoločného školského úradu. Po 6 mesiacoch bude zrealizované nové výberové konanie. P. Kračúnová 

bola poverená zrealizovaním inventarizácie majetku v Mš a jeho riadnym odovzdaním pred ukončením 

pracovného pomeru. Zároveň p. Kračúnová prisľúbila pomoc s administratívnymi úkonmi v mesiaci 

september 2023 a plynulým chodom začiatku nového školského roka. Poslanci zobrali informáciu na 

vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Za :5 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

8.Sadzobník poplatkov za služby poskytované obcou, za úkony vykonané obcou a za nájom 

majetku obce Rejdová – návrh na úpravu od 1.9.2023 

 

Starostka obce predložila poslancom návrh úpravy sadzobníka poplatkov, ktorý obec nemenila od roku 

2019. Nakoľko od uvedeného roku došlo k enormným nárastom cien energií, navrhuje upraviť 

sadzobník poplatkov a priblížiť ho aktuálnym cenám. Obec okrem prenájmu rôzneho náradia poskytuje 

aj priestory na rodinné oslavy, stretnutia a svadby, ako aj priestory domu smútku. Väčšina objektov je 

napojených na zemný plyn, ktorý zaznamenal v roku 2023 veľký nárast.  Poslanci sa detailne venovali 

jednotlivým položkám sadzobníka a schválili jeho úpravy podľa obvyklých cien – viď príloha 

s účinnosťou od 1.9.2023.  

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová, 

Bc.J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

9.Prejednanie podania žiadosti na rekonštrukciu verejného vodovodu – II.etapa 

 

Na predchádzajúcom zasadaní poslanci OZ schválili podanie žiadosti na rekonštrukciu verejného 

vodovodu – II.etapa cez výzvu PPA s termínom podania do 31.8.2023. Starostka informovala, že bol 

oslovený projektant, ktorý spracúváva projektovú dokumentáciu. Projektant si osobne prešiel trasu, na 

ktorú sa PD pripravuje s poslankyňou Ing. Volfovou.Ako podklad mu bude slúžiť výškopis,polohopis , 

ktorý spracoval Ing. Palacko. Pomoc s prípravou projektu prisľúbila poslankyňa Ing. Volfová. Starostka 

poznamenala, že dúfa, že žiadosť sa podarí podať v stanovenej lehote.  



Poslanci zobrali informáciu na vedomie.  

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová, 

Bc.J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

10. Problém vytekania vody na rómskej osade 

Starostka obce informovala poslancov o ústnej požiadavke SHR p. Molčana ohľadom vytekajúcej vody 

na pozemok v jeho obhospodarovaní pod rómskou osadou. P. Molčan navrhuje, aby tam obec 

vybudovala žumpu a aby bol vytekajúci potôčik napojený do nej. Každý rok tam príde o min.2 balíky 

sena, pretože nemôže pozemok kosiť. 

Starostka poznamenala, že v jarku pri ceste vyteká voda zo studničky a odpady z umývadiel občanov 

rómskej osady. Skonštatovala, že nevie nájsť riešenie tohto problému a požiadala poslancov na možné 

návrhy. 

p. M.Dovalovský – skonštatoval, že pokiaľ si pamätá tento pozemok bol stále premočený a možno je to 

spôsobené aj veľmi daždivým počasím v tomto roku 

Ing. Volfová – navrhuje, aby bol p. Molčanovi poskytnutý náhradný pozemok na kosenie vo vlastníctve 

obce, ktorý mu vykompenzuje jeho straty 

Starostka poznamenala, že do úvahy pripadá celý areál ZŠ 

Mgr. J.Polomská – poznamenala, že SHR sú povinní sa o pozemky starať. Aj iní SHR majú rôzne 

problémy ohľadom vydaných pozemkov a nežiadajú riešiť ich problémy obcou.  

Starostka skonštatovala, že písomne vyzve všetkých vlastníkov rodinných domov v blízkosti hlavnej 

cesty, aby si vývody z umývadiel a práčiek napojili do existujúcich žúmp, ktoré sú pravidelne ťahané. 

Nevie však zabrániť odtekaniu potôčika z podzemného prameňa . Vybudovanie žumpy nie je reálne, 

nakoľko obec tam nevlastní pozemok. Navrhne p . Molčanovi možnosť kosenia areálu ZŠ. 

Poslanci zobrali požiadavku na vedomie.  

 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová, 

Bc.J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

 

 



11.Informácia ohľadom súdneho sporu Ing.Virgala – Obec Rejdová 

 

Starostka obce informovala poslancov o výsledkoch súdneho pojednávania ktoré sa uskutočnilo za 

účelom podania žaloby na Obec Rejdová Ing. Rastislavom Virgalom o neplatnosť odstúpenia od kúpnej 

zmluvy. S prebiehajúcim súdnym sporom boli poslanci oboznámení aj na predchádzajúcich zasadania 

OZ. Obec zastupovala právna zástupkyňa JUDr. Mária Ďurajová. Zo súdneho pojednávania vzišiel 

rozsudok v prospech obce. Súd žalobu zamietol v plnom rozsahu. Starostka však poznamenala, že 

predpokladá, že žalobca sa odvolá a súdne konanie bude pokračovať na krajskom súde. O výsledku 

podania , resp. nepodania odvolania bude starostka poslancov informovať. Poslanci zobrali informáciu 

na vedomie. 

 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová, 

Bc.J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

12. Organizačné zabezpečenie GFF Rejdová 2023, schválenie poplatkov 

 

Starostka oboznámila poslancov s prípravami 49.ročníka GFF Rejdová 2023,ktorý sa uskutoční v dňoch 

24.-26.8.2023. Oboznámila poslancov s programom jednotlivých dní , prípravou priestorov 

a prebiehajúcich prácach. Festival sa uskutoční len v priestoroch obce, tak ako minulý rok. Starostka 

poznamenala, že obec privíta aj delegáciu z družobného mesta Sajobábony v počte 20 osôb a požiadala 

poslancov, ktorí môžu, aby ich prišli privítať. Taktiež bola pozvaná delegácia zo Srbska, zatiaľ účasť 

nepotvrdili. Počas festivalu budú v obci určité obmedzenia, ktoré je nutné rešpektovať. Na dozor bola 

objednaná strážna služba a tiež noví členovia občianskej hliadky. Parkovanie bude poriešené na začiatku 

dediny. Do obce budú púšťané len autá remeselníkov a účinkujúcich, ktorí budú parkovať pri škole 

a v areáli ZŠ. Účinkujúci budú ubytovaní v TU na námestí obce. Poslanci boli požiadaní o pomoc pri 

recepcii, ako aj doprovode družobných hostí z Maďarska a Srbska. Poslanci zároveň schválili poplatky 

pre predajcov nasledovne : 

- Stánky bez napojenia na energie – 20 € / deň 

- Stánky s napojením na elektrickú energiu – 35,- € / deň 

- Stánky s napojením na elektrickú energiu a vodu – 60,- € / deň 

Poslanci prisľúbili pomoc a zobrali informácie ohľadom prípravy festivalu na vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová, 

Bc.J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 



13. Oprava miestneho amfiteátra – prejednanie 

 

Starostka informovala poslancov o pracovnej návšteve zástupcov MIRRI SR. Zástupcovia boli pozrieť 

fungovanie sociálneho podniku Rejdovka s.r.o. Pri pracovnom rokovaní boli preberané rôzne témy 

fungovania obce, problémy obce a zároveň informovali starostku obce o pripravovanej výzve na 

podporu cestovného ruchu do ktorej bude možné sa zapojiť. Starostka poznamenala, že obec by 

potrebovala financie na opravu prírodného amfiteátra, keďže v roku 2024 bude 50-te výročie založenia 

GFF. Starostka informovala poslancov, že časť pozemku pod amfiteátrom nie je vo vlastníctve obce. Sú 

tam ešte 2 známi vlastníci a 1 neznámy vlastník, ktorého spravuje SPF. Cieľom je odkúpenie podielov 

od známych vlastníkov a zároveň riešenie neznámeho vlastníka. Starostka zároveň informovala 

poslancov, že oslovila viacerých projektantov, za účelom spracovania projektovej dokumentácie 

k rekonštrukcii amfiteátra. Viacerí však z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti ponuku odmietli. Potrebu 

rekonštrukcie podporili aj poslanci OZ a skonštatovali, že by bolo dobré aby sa festival konal na väčšom 

pódiu, pretože v obci sú viaceré obmedzenia. Všetko závisí na vyjadrení známych vlastníkov, či budú 

ochotní obci pozemok predať, príp. zameniť. V čo najkratšej dobe by mal prísť do obce architekt, ktorý 

predbežne prisľúbil pomoc so spracovaním PD. Starostka informovala, že by bola rada keby sa stretnutia 

zúčastnili aj oni. Zároveň bude prizvaná pracovníčka SOcÚ Dobšiná, ktorá ozrejmí možnosti z pohľadu 

stavebného zákona. Poslanci sa určite zhodli na názore , že amfiteáter potrebuje prestrešenie a rozšírenie 

súčasných priestorov hlavne o priestory na prezliekanie účinkujúcich. Všetko závisí od toho, ako sa obec 

dohodne zo zvyšnými vlastníkmi pozemkov pod budovou. Konkrétne požiadavky budú predmetom 

samostatného pracovného stretnutia poslancov v projektantom.Poslanci zobrali informáciu na vedomie. 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová, 

Bc.J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 

14. Návrh na udelenie ocenenia pre Fsk Hôra pri príležitosti 70-teho výročia jej založenia 

 

Starostka informovala poslancov, že každoročne sú obce vyzývané predsedom KSK na možnosť 

návrhov na udelenie najvyšších ocenení KSK z oblasti humanitárnej, cirkevnej, technickej, kultúrnej, 

verejnoprospešnej a inej. Na ocenenie je možné navrhnúť jednotlivcov i kolektívy pôsobiace na území 

obce, príp. regiónu. Keďže v roku 2023 slávi FSk Hôra 70-te výročie svojho založenia, starostka 

navrhuje skupinu na ocenenie – ceny predsedu KSK. FSk Hôra patrí medzi najstaršie kolektívy KSK 

a svojim pôsobením prispieva k šíreniu dobrého mena KSK i obce Rejdová. Počas svojho pôsobenia 

dosiahla viaceré úspechy, čím šírila dobré meno svojho kraja. Poslanci sa k návrhu priklonili a súhlasili, 

aby Obec Rejdová podala návrh ocenenia pre FSk Hôra na KSK v stanovenom termíne.  

 

Hlasovanie :  

Za :6 /   Mgr.J.Polomská,  Ing. M.Ambruž, M.Dovalovský, Mgr. J.Mihóková, Ing.E.Volfová, 

Bc.J.Molčanová/ 

 Proti : 0  Zdržal sa : 0  Nehlasoval : 0   Neprítomní pri hlasovaní : 0 

 



15. Diskusia 

Keďže poslanci diskutovali priebežne k jednotlivým bodom programu v diskusii neboli vznesené žiadne 

diskusné príspevky. 

 

16.Záver 

V závere sa starostka obce poďakovala poslancom za účasť a zasadanie OZ ukončila. 

 

V Rejdovej, 21.8.2023 

Zapísala : I.Kolářová 

 

Overovatelia zápisnice : 

Ing. M.Ambruž ............................... 

M.Dovalovský ............................ 

 

 

        Mgr. Slávka Krišťáková 

           Starostka obce 

 


